

ZAYED
SUSTAINABILITY
PRIZE



جائزة
زايد
للاستدامة

Dear valued organisations,

The Zayed Sustainability Prize is pleased to extend its warmest greetings to you and cordially invites you to participate in its 2027 edition.

The Zayed Sustainability Prize is a global award launched by the United Arab Emirates to honour the legacy of the late Sheikh Zayed bin Sultan Al Nahyan. The Prize recognises SMEs and NPOs that have demonstrated impactful and innovative sustainability solutions in the areas of health, food, energy, water, and climate action.

The Prize offers:

- US \$1,000,000 for winning organisations
- US \$100,000 for finalist organisations

For detailed information on participation and submission, please visit our website:

<https://www.ZayedSustainabilityPrize.com>

Deadline for submissions: 15 June 2026.

The Prize brochure is available [here](#).

Best regards,

For contact and queries, you can reach us at info@ZayedSustainabilityPrize.com

ZAYED
SUSTAINABILITY
PRIZE



جائزة
زايد
للاستدامة

السادة/ المؤسسات المحترمون

تهديكم جائزة زايد للاستدامة أطيب التحيات، وتدعوكم إلى المشاركة في دورتها لعام 2027.

جائزة زايد للاستدامة هي جائزة عالمية أطلقتها دولة الإمارات العربية المتحدة تكريماً لإرث المغفور له الشيخ زايد بن سلطان آل نهيان "طيب الله ثراه". وتكرّم الجائزة الشركات الصغيرة والمتوسطة والمؤسسات غير الربحية التي تقدم حلولاً ومشاريع مبتكرة ذات أثر ملموس ضمن مجالات الصحة، والغذاء، والطاقة، والمياه، والعمل المناخي.

تمنح الجائزة:

- مليون دولار أمريكي للمؤسسات الفائزة.
- 100 ألف دولار أمريكي للمؤسسات المتأهلة لقائمة المرشحين النهائيين.

للاطلاع على تفاصيل المشاركة والتقديم، يرجى زيارة موقعنا الإلكتروني:

<https://www.zayedsustainabilityprize.com>

آخر موعد لاستلام الطلبات: 15 يونيو 2026.

كما يمكن الاطلاع على كتيب الجائزة [هنا](#).

وتفضلوا بقبول الشكر والتقدير

للتواصل والاستفسار، يرجى مراسلتنا عبر البريد الإلكتروني: info@ZayedSustainabilityPrize.com